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Hva gjør KS på samferdselsfeltet? 

• Samler og koordinerer 
medlemmene gjennom kollegier, og 
nettverk. 

• Kartlegger og dokumenterer (FoU)
• Formidler behov og muligheter i 

god faglig dialog med 
transportvirksomhetene.

• Påvirker regjering gjennom fast 
dialog med 
Samferdselsdepartementet.

• Gir høringsuttalelser
• Deltar i høringer på Stortinget



Utformer kunnskapsgrunnlag etter innspill fra dere  

Kollektivtrafikkens rammebetingelser: langsiktig og 
forutsigbar finansiering avgjørende for 

framkommelighet.



Regionreformen i 2020 gjorde 
fylkeskommunene til Norges største 
veieier

• 1650 årsverk overført fra Statens vegvesen. 
Endrede forventninger fra omverden. Større 
ønske om samordning. 

• KS etablert 6 fagnettverk for å samordne og 
drive frem faglig utviklingsarbeid. 

• Kunnskapsutveksling, koordinering og 
avklaring av prinsipielle og strategiske 
spørsmål mot Samferdselssjefskollegiet.



KS tett på i NTP-prosessen: bruk oss! 

• God og nær dialog med Statens 
vegvesen i utredningsarbeidet. 

• Involverer KS storbynettverk, 
fylkeskommunene og KS regioner. 

• Deltar på alle regionale politiske 
regionale møter med 
departementene. 

• Gir innspill i egne møter med 
Samferdselsdepartementet.  



KS om NTP 2025-2036



Økende gap mellom riks- og fylkesveinettet: 
God omtale er fint, men midlene uteble 



Er NTP egnet som verktøy for prioriteringer? 

• Mangel på fastsatte regionale rammer gjør 
det vanskelig å prioritere. Kommunal- og 
distriktsdepartementet (KDD) viktigste 
finansieringskilde til vei og kollektiv. 

• Klima- og miljødepartementet (KLD) også 
fraværende i dialogen med kommunene. 

• Aktiv deltakelse fra KDD og KLD både 
administrativ og politisk vil styrke 
grunnlaget for en reell diskusjon om 
prioriteringer innenfor gitte økonomiske 
rammer. 



Stortingets sluttbehandling 
av NTP

• Positivt med en framskyndet 
NTP-prosess i god tid før 
kommende Stortingsvalg. 

• Beklagelig mangel på 
sammenheng mellom ambisjoner 
og finansieringsgrunnlag.    



Innspill til evaluering av NTP  

• Ryddig og forutsigbar planprosess. Kortere plantid 
effektivt! God involvering og dialog.

• En nasjonal plan må adressere nasjonale 
transportutfordringer - ikke kun statlige. Fint at 
fylkesvei nå er adressert. 

• Kollektivtransport avgrenset til statlig 
kollektivtransport og de største byområdene. Vi 
trenger en drøfting av kollektivtransportens rolle også 
i de mindre byområdene. 



Statsbudsjettet for 2025: Ta vare på det vi har

• Det trengs et betydelig løft i 
bevilgningene til veivedlikehold og 
rassikring.

• Et minstekrav til bevilgningsnivå er 
å redusere – ikke bare forsinke 
veksten i – vedlikeholdsetterslepet, 
og samtidig øke innsatsen for å økt 
trafikksikkerhet og 
fremkommelighet.



     

   Takk for oppmerksomheten!
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